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Protokół z XI posiedzenia RD Sławin w dniu 04.03.2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.01 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    

3. Przyjęcie protokołu z X Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 05.02.2024 r. 

4. Informacje o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji. 

5. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2024. 

6. Sprawy bieżące: Budżet Obywatelski edycja na rok 2025, wybory do Rady 

Miasta, remonty nawierzchni ulic w dzielnicy. 

7. Wolne wnioski i zapytania.   

8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 
„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 
stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Rady.            
Lista obecności członków Rady - zał. nr 1.  
 

Ad 2. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie przesłanego porządku obrad.  

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów za. 

Ad 3. 
Przewodnicząca Rady zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu                             
z posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin nr X w dniu 05.02.2024 r. Protokół został przyjęty 
jednogłośnie - 11 głosów za. 
 

Ad. 4 

Informacje przedstawili przewodniczący Zarządu R. Osiak i Przewodnicząca Rady        

M. Pietrzela:  

• przekazano do UM dokumenty formalne z poprzedniego posiedzenia Rady oraz   

do akceptacji i podpisania w ZDiM złożono wnioski 2 zadań z rezerwy celowej 

dzielnicy;  

• dokonano wizji lokalnej ul. Sławinkowskiej od nr 130 do granicy miasta i na drodze 

bocznej obok posesji 146a. Na temat problemów wskazanych na poprzednim 

posiedzeniu Rady (usunięcia uszkodzenia drogi wewnętrznej, możliwości budowy 

i wyceny odcinka chodnika) rozmawiano z kompetentnymi przedstawicielami 
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MPWiK i ZDiM w Lublinie. Przewodnicząca przedstawiła odpowiedź wysłaną w tej 

sprawie mailowo do mieszkańców; 

• przygotowano i przekazano stanowisko rady dzielnicy w sprawie Koncepcji suchej 

doliny na osiedlu Botanik do wydziału zlecającego w UM firmie projektowej, 

(zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Rady treść odpowiedzi uzgodnili                    

M. Pietrzela, R. Osiak M. Wątorska-Olszewicz), treść odpowiedzi zostanie 

przesłana też do wiadomości członków Rady; 

• odpowiedziano mieszkańcowi ul. Deszczowej w sprawie możliwości interwencji        

w sprawie zadymiania w sezonie zimowym jego ulicy; 

• mieszkaniec dzielnicy z grupy Czysty Lublin skierował mail ze zdjęciami 

nieporządku przy kontenerach charytatywnych na odzież używaną ustawionych w 

pobliżu Biedronki przy ul. Głównej do właścicieli tych kontenerów i terenu oraz do 

RD i służb miejskich. Na stronie stowarzyszenia poinformował 16.02.2024 r.,           

że nieporządek ten został usunięty;  

• mieszkaniec drogi gruntowej na południe od ul. Willowej bezpośrednio przy 

Ogrodzie Botanicznym spytał się czy Rada widzi w tym roku możliwość 

dofinansowania utwardzenia tej ulicy. Odpowiedziano mu, że Rada kończy 

rozdysponowanie środków z rezerwy na ten rok i należy zaproponować to zadanie 

do rezerwy na następny rok; 

• otrzymaliśmy też pismo o dofinansowanie wycieczki z Klubu Seniora; 

• przedstawiciel ZDiM zaproponował zmianę lokalizacji planowanego z rezerwy 

celowej utwardzenia pod ciąg pieszy przy ul. Głównej przez przybliżenie do jezdni. 

Po dyskusji Rada nie zaakceptowała propozycji tej zmiany; 

• aktualizowano strony internetowe dzielnicy, w tym przekazano informację                    

o możliwości składania propozycji zadań w ramach kolejnej edycji budżetu 

obywatelskiego. 

 

Ad. 5 

Otrzymano pismo z prośbą o dofinansowanie z rezerwy celowej dzielnicy wycieczki 
Klubu Seniora Sławin do Warszawy do Muzeum Powstania Warszawskiego w kwocie 
do 4725 zł. 
Po dyskusji z uwagi, że w ubiegłym roku Rada wsparła takie zadanie a w bieżącym 
roku wprowadzenie takiego zadania zagrozi realizacji zadań już wcześniej zgłoszonym 
i przygotowanym Rada zdecydowała, że nie dofinansuje tego zadania. 
Omawiano zadanie budowy odcinka chodnika przy ul. Sławinkowskiej 146a.                    
M. Pietrzela przedstawiła treść odpowiedzi w tej sprawie przekazanej mieszkańcom.  
Uznano, że przeznaczenie środków na to zadanie w tym roku zagrozi realizacji zadań 
już wcześniej zgłoszonym i przygotowanym. Ponadto na ul. Sławinkowskiej są też 
przynajmniej dwa miejsca, gdzie trzeba uzupełnić chodnik. Zadanie do rozpatrzenia     
w przyszłym roku. 
M. Pietrzela zgłosiła propozycję utwardzenia dzikiego parkingu przy ul. Willowej przed 
ogrodzeniem Klasztoru oo. Bernardynów. Dyskutowano o możliwości 
zagospodarowania tego terenu niekoniecznie pod parking. Zaproponowano aby ująć 
to w propozycjach do Zielonego Budżetu na rok 2025. 
Następnie członkowie RD Sławin przystąpili do wyboru wcześniej omawianego 
zadania do realizacji ze środków rezerwy celowej na rok 2024: Budowa odcinka 



3 
 

chodnika na ul. Poligonowej (od ul. A. Zelwerowicza w kierunku północnym, po stronie 
zachodniej ulicy, do wysokości środków). Kwota przeznaczona na to zadanie to          
120 tys. zł.  
Przewodnicząca M. Pietrzela odczytała treść Uchwały Nr 18/XI/2024 dotyczącą 
wyboru tego zadania.  Uchwała została przyjęta jednogłośnie – 11 głosów za. 
 
Ad. 6 
D. Wójcik zgłosiła do Budżetu Obywatelskiego dwa projekty, jeden ogólnomiejski              
i jeden dzielnicowy. 
Kandydatami do Rady Miasta są: J. Mach, S. Brzozowski, M. Bubicz, J. Jabłoński             
i S. Błaszczyk. 
 
Ad. 7 
Przewodnicząca Rady M. Pietrzela zwróciła uwagę na problemy z zaśmiecaniem         
ul. Kaskadowej.  
W kwietniu przed posiedzeniem RD Sławin dyżur będą pełnić: M. Tarkowska                                 
i K. Goral. 
 

Ad. 8 
Przewodnicząca M. Pietrzela zakończyła posiedzenie o godz. 19.00. 
 

Protokółowała: M. Tarkowska (-) 

 

Załączniki: 
 

1. Lista obecności członków RD Sławin na XI posiedzeniu w dniu 04.03.2024 r. 
2. Uchwała Nr 18/XI/2024 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 4 marca 2024 r. w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 
przez jednostki pomocnicze w roku 2024. 
 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 08.04.2024 
 

        Przewodnicząca Rady  
                 Dzielnicy Sławin  
                         (-) 
            Małgorzata Pietrzela 

 

 


